



Unicorn Class Newsletter November 2019

Halloween was lots of fun for all the kids at the school! Everyone enjoyed the multitude of games that the foreign teachers at our school had come up with and the kids had fun going class to class to earn some candy! Also enjoying breaking the pinata open last month to get to the candy inside.

This month we will be spending a good portion of our class time practicing for the play happening November 21st. I hope the parents all enjoy the first play we will be presenting as a class and to remember that this will be their first English performance in front of an audience. I hope all the kids have fun and enjoy the experience that they will have on the stage.

Reading Class

The second week of October is a very short week because of the October long weekend so we will just be reading our previous weeks books during that week.

Week 1- Preparation time for the play

Week 2- Preparation time for the play

Week 3- Preparation time for the play

Week 4- Preparation time for the play

Week 5- My Cat Muffin

Core Materials

In our core materials class we will be building on the materials from the last book, introducing the concept of “a”, “we”, and “the”. The second unit will also focus on names too introducing some fun anthropomorphised animals in the stories.

Week 1- Unit 2: Pam Can See

Week 2- Unit 2: We Can See

Week 3- Unit 2: We Like Tam

Week 4- Prepare for Drama Play

Week 5- Unit 2: I Like Sam

Phonics Class

In our phonics book we will continue to do beginning sounds and end sounds. Near the end of the month we will do a couple of pages focusing on double consonants, x, v, and j.

Week 1- P70-73: Short Vowel i

Week 2- P74-77: Short Vowel i

Week 3- P78, 81, 82, 83: Short Vowel i

Week 4- P85, 86, 88, 89: Short Vowel o

Week 5- P90, 91, 92, 93 : Short Vowel o

Work Book

Our work book will continue to have fun ways to introduce different verbs, from drawing pictures of the action words to picking the verbs from a set of nouns and verbs. We will always spend a portion of our workbook class using actions and ideas from the class to help them understand the concept.

Conversation

At the end of Unit 2, focusing on “What is it?” and “What are they?” combined with nouns. We will be starting on Unit 3 which will focus on colors again using color by numbers, sentence directed coloring and fun coloring games.

Week 1- P30-31 – Colors and party things

Week 2- Prepare for Drama Play

Week 3- Prepare for Drama Play

Week 4- P32-33: Is the cake yellow?

Week 5- P34-35: More Colors

Math Class

We will hopefully complete the book 3 quickly as the more time we have to practice for the play at the end of November, the better!

Week 1- Prepare for Drama Play

Week 2- Prepare for Drama Play

Week 3- Prepare for Drama Play

Week 4- Prepare for Drama Play

Week 5- C4 P1-5: Ordinal Numbers

P.E. Class

In our P.E. class we will be doing some simple games that will use common verbs to help kids understand directions. This will be anything from Simon Says to The Zoo Races. We will be sharing our P.E. class time with Monkey class, so sometimes we will do activities together and sometimes we will do them apart but we will always try to have fun together outside.

Outdoor Playtime

During outdoor playtime we will allow the kids to release some energy in our supervised and controlled playground outside. We will be sharing the playground with Lion class, Monkey class, and Dinosaur class. There are always lots of teachers outside and camera's so that we can review any incidents that may occur

I hope everyone will enjoy the performance near the end of November. We will continue to focus on our book work and reading books up to the second week of November where we will be putting a few of our classes on hold to practice for it.

I hope everyone in the class has lots of fun practicing and enjoys dressing up for the play. They will also enjoy the dialogue that has been prepared as we get ready to show off our first English performance together as a class!

Your kindergarten Teacher : Teacher Mat

\



Unicorn Class Newsletter November 2019

十月的萬聖節活動對學校的所有孩子們來說是非常有趣的！孩子們都很喜歡老師們設計的各種萬聖節活動和當天的闖關遊戲，在闖關前製作的小蜘蛛、糖果袋和 Pinata 都讓孩子感到新鮮有趣，另外在闖關時孩子們也玩得很開心，並且得到了一些糖果！還體驗了打 pinata 後所有的糖果從天而降的樂趣。

十一月的重要活動就是戲劇表演，這個月，我們將在課堂上花大部分時間練習。我希望爸爸、媽媽們都會喜歡我們的第一場戲劇表演，並且要記住這將是他們在觀眾面前的第一次英語表演。希望所有的孩子都能很開心，享受他們在舞台上將會獲得的體驗。

閱讀課程

這個月我們將利用閱讀課，練習我們的戲劇表演，

Week 1- 戲劇表演練習

Week 2- 戲劇表演練習

Week 3- 戲劇表演練習

Week 4- 戲劇表演練習

Week 5 – My Cat Muffin

主教材課程

在主教材的課程中，我們將繼續延伸上一本書的內容，介紹 “a”, “we”, and “the” 的意思和如何運用在句子裡。另外在第二單元也將重點，關注在故事中引入的一些有趣擬人化動物的名稱。

Week 1- Unit 2: Pam Can See

Week 2- Unit 2: We Can See

Week 3- Unit 2: We Like Tam

Week 4- 戲劇表演練習

Week 5 – Unit 2: I like Sam

發音課程

在發音的課程上，我們將持續訓練孩子們，能從一個單字中，聽出開始第一個音的字母和結尾音的字母，並寫在練習本上，在月底，將重點放在雙子音的學習。

Week 1- P70-73: Short Vowel i

Week 2- P74-77: Short Vowel i

Week 3- P78, 81, 82, 83: Short Vowel i

Week 4- P85, 86, 88, 89: Short Vowel o

Week 5- P90, 91, 92, 93 : Short Vowel o

練習本(Work Book) 課程

我們將繼續以有趣的方式介紹練習本中不同的動詞，從練習本中的圖片輔助，到一個小短句中選取動詞。並且將這些動詞詞性的單字，落實運用在課堂上，讓孩子們有基本的概念和理解。

會話課程

在單元二的最後，將進行“What is it?” and “What are they?”句型的練習，並結合名詞做回答，之後進入第三個單元，又再一次將重點放在顏色和數量，例如從句字中的指令，在練習本中回答正確的答案。例如：著色三隻黑色的小豬..

Week 1- P30-31: Colors and party things

Week 2- Prepare for Drama Play

Week 3- Prepare for Drama Play

Week 4- P32-33: Is the cake yellow?

Week 5- P34-35: More Colors

MPM 課程

我們希望能順利完成第三本的進度，因為我們在 11 月底會有戲劇的表演，將會花比較多的時間準備！

Week 1- Prepare for Drama Play

Week 2- Prepare for Drama Play

Week 3- Prepare for Drama Play

Week 4- Prepare for Drama Play

Week 5- C4 P1-5: 數字

體能課程

我們將設計一些簡單的小活動，我會試著利用一些常用動詞來協助孩子理解。有時候我們會和猴子班的小朋友一些進行 P.E.課程，增加趣味和多變性，有時我們會把二班分開，進行不同的活動，無論如何孩子們可以在戶外享受大肢體的伸展和認識更多的朋友。

戶外遊戲時間

在戶外遊戲時間，我們將讓孩子們盡情釋放能量，在我們的陪伴和照顧，我們將與獅子班、猴子班和恐龍班共用操場。老師們會注意孩子們的安全，以避免意外事件發生。

希望每個人都能喜歡我們的第一場戲劇表演，所有的課程都會持續進行，除了閱讀書的進度將在這個月的第二週暫停到表演結束，之後在恢復進行。

在練習的過程中我希望孩子們除了學到自己角色的台詞和如何與其它角色對應外，也希望班上的每個人都喜歡這個故事內容和打扮，並享受整個練習的過程，大方的展現在舞台上，到時也請爸爸、媽媽別吝嗇您的掌聲和鼓勵。

Teacher Mat